



## JABATAN LAUT MALAYSIA

### KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM) dalam gred pendaftaran yang berkelayakan serta berpengalaman untuk memasuki tender bagi projek di bawah.

TAJUK & NO. TENDER	HARGA DOKUMEN/ TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	TARIKH/ MASA/ TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	KELAYAKAN	TARIKH/MASA/ TEMPAT TAKLIMAT
<p><i>Design And Build One (1) Navigational Light Beacons at Neville Rock, Sungai Johor, Johor Darul Takzim for Light Dues Board, Marine Department Malaysia</i></p> <p><b>IPL 16/2017</b></p>	<p><b>HARGA DOKUMEN</b> RM 60.00 (Tidak dikembalikan)</p> <p>Bayaran hendaklah dibuat atas nama <b>PENGERUSI LEMBAGA DIUS API</b> dibuat dalam bentuk -</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bank Draf daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia; atau</li> <li>2. Kiriman Wang; atau</li> <li>3. Wang Kiriman Pos Berpalang.</li> </ol> <p><b>TARIKH TUTUP</b> 14 JUN 2017, (Rabu@12.00 tengah hari)</p> <p><b>LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER</b></p> <p>Peti Tender, Unit Perolehan, Aras Bawah, Blok A, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR D.E</p>	<p><b>TARIKH DIJUAL</b> <b>23 MEI 2017</b> (Selasa) Jam 8.00 am - 5.00 pm di Unit Hasil, Aras Bawah, Blok C, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR DARUL EHSAN.</p>	<p><b>CIDB</b> Gred G4 Pengkhususan - CE03 dan CE10</p>	<p><b>22 MEI 2017</b> (Isnin) Jam 10.00 am di Bilik Gerakan Bencana, Bangunan VTS, Jabatan Laut Wilayah Tengah, Jalan Shahbandar, 42007 Pelabuhan Klang, Selangor Darul Ehsan.</p>

**NOTA**

1. **TENDER INI MENSYARIFKAN BAHAWA TAKLIMAT TENDER PERLU DIHADIRI OLEH PEMILIK SYARIKAT (NAMA SEPERTI TERCATAT DALAM SIJIL SSM/ FORM 9,24 DAN 49) DAN WAJIB MEMBAWA SIJIL ASAL DAN COP SYARIKAT PADA HARI TAKLIMAT TENDER. DOKUMEN TENDER AKAN DIJUAL KEPADA SYARIKAT YANG MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER SAHAJA.**
2. Dokumen Tender ini hanya akan dijual kepada syarikat/ wakil syarikat yang mengemukakan *letter of authorization to purchase* Dokumen Tender dengan menunjukkan sijil ASAL beserta salinan sijil-sijil pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera yang masih sah tempoh lakunya.
3. Tawaran yang lewat tidak akan diterima.
4. Jabatan Laut Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran terendah ataupun sebarang tawaran.